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VERGADERING GEMEENTERAAD 

 

 datum 

gemeenteraad 

22 april 2024 

aanwezig Yolande Avontroodt, voorzitter; Dirk Bauwens, burgemeester; Olivier 

Verhulst, Kathleen Krekels, Peter Mendonck, Marian Van Alphen, 

Pascale Gielen, schepenen; Kristof Droessaert, Valérie Van 

Genechten, Hendrik Bellens, Hans Hanssen, Philippe Verschueren, 

Laurenz Van Ginneken, Pieter-Jan Fraussen, Marleen Struyf, 

Micheline Duysens, Tara Godts, Valerie Michel, Frederik Goemaere, 

Stefan Van den Heuvel, Rita Tutelaars, Franky Cools, Els Heip, 

raadsleden; Tine Vervisch, algemeen directeur;  

verontschuldigd Marijke Dillen, Annemie Laforce-Vergote, raadsleden;  

 

 
ZITTINGSVERSLAG 
 
1. SECRETARIAAT - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad 18 maart 2024 - goedgekeurd 

- Besluit 
 
2. SECRETARIAAT - Mededelingen vanuit het college van burgemeester en schepenen - 

kennisgenomen - Kennisname 
 
3. ALGEMEEN DIRECTEUR - BBC - Opvolgingsrapportering 2023 - kennisgenomen - 

Kennisname 
 
4. ALGEMEEN DIRECTEUR - Organisatiebeheersing - kennisgenomen - Kennisname 
 
5. ALGEMEEN DIRECTEUR - Deontologische code - goedgekeurd - Besluit 
 
Bespreking 
Dhr. H. Hanssen (CD&V) is van mening dat het proces constructief is verlopen over de partijen 
heen. Hij bedankt de algemeen directeur.  
 
6. FINANCIËLE ZAKEN - Kapitaalvermindering AGB - goedgekeurd - Besluit 
 
Bespreking 
Dhr. H. Hanssen (CD&V) vraagt een korte toelichting bij dit technische agendapunt. 
Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) geeft aan dat er één activiteit in het AGB zit, namelijk de 
exploitatie van Werf44, met alle activiteiten van Werf44. Het is de bedoeling van het AGB om geen 
winst te hebben. De activiteiten zorgen ervoor dat er ook een stukje verlies wordt gedraaid. De kost 
van alle activiteiten die daar plaatsvinden wordt niet één op één doorgerekend aan de inwoners. 
Daarom is er elk jaar een prijssubsidie die in de gemeenteraad wordt goedgekeurd. Dit is eigenlijk 
een overheveling van de centen van de gemeente richting het AGB om de eventuele verliezen aan 
te zuiveren. In het begin van het AGB was deze prijssubsidie heel moeilijk in te schatten. De 
subsidie moet worden ingeschat tot een break-even-niveau. Uiteindelijk is het break-even-niveau 
niet behaald, en werden er winsten gecreëerd in het AGB. Dit is niet de bedoeling. Deze winsten 
hebben ervoor gezorgd dat er 1.350.000,00 euro in het AGB zit. Dit is kapitaal dat er eigenlijk niet 
hoeft te zitten. Nu wordt er een kapitaalvermindering doorgevoerd tot 150.000,00 euro. Deze 
kapitaalvermindering zal gebeuren door een stuk centen terug te storten naar de gemeente, een 
omzetting in een renteloze lening en het aanzuiveren van verliezen. Het is vooral een 
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boekhoudkundige operatie om de doelstelling van het AGB te bewaren. Elke keer wordt er geleerd 
om dit beter in te schatten. De prijssubsidies die elk jaar gegeven worden, worden verfijnder. Het 
doel is om in de toekomst het AGB altijd break-even te krijgen. Als er winsten zijn, moeten er 
belastingen op betaald worden. Dit is niet de bedoeling.  
 
7. FINANCIËLE ZAKEN - Renteloze lening AGB - goedgekeurd - Besluit 
 
8. PERSONEEL - Personeelsbehoeftenplan per afdeling en organogram - goedgekeurd - 

Besluit 
 
Bespreking 
Mevr. M. Struyf (CD&V) geeft aan dat veel besturen terugkomen op het systeem van 
poetsmedewerkers met dienstencheques omwille van oversubsidiëring. Wat is de houding van het 
bestuur hierover? Ze heeft van een paar mensen vernomen dat er toch iets zou wijzigen in het 
systeem van de poetsdienst met dienstencheques.  
Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft mee dat er momenteel geen wijzigingen gepland staan. Het voordeel 
en de bedoeling van het systeem van het personeelsbehoefteplan is dat er flexibeler met 
aanpassingen kan worden omgegaan.  
Mevr. M. Struyf (CD&V) vraagt specifiek voor de mensen die nu poetsen met dienstencheques of ze 
gerust kunnen zijn dat dit systeem blijft bestaan.  
Dhr. D. Bauwens (N-VA) bevestigt dit tot nadere orde. Er is een wijziging, maar die heeft te maken 
met het afschaffen van de papieren dienstencheques die nu digitaal moeten worden aangevraagd. 
Vroeger werden de cheques op naam van de klant aangevraagd en voorgefinancierd. Nu zal er 
geen voorfinanciering meer gebeuren. Klanten kunnen zelf dienstencheques aanvragen.  
Mevr. M. Struyf (CD&V) stelt dat de subsidiestromen herbekeken gaan worden, en dat veel besturen 
om deze reden overwegen om dit op een andere manier te gaan organiseren. 
 
9. VRIJE TIJD EN WELZIJNSZAKEN - Aansluiten Brecht samenwerkingsovereenkomst 

VDAB - goedgekeurd - Besluit 
 
10. Patrimonium - Aankoop - Noorderlaan - 2023_10 - goedgekeurd - Besluit 
 
11. Patrimonium - Aankoop - Karekiet ZN - 2023/11 - goedgekeurd - Besluit 
 
12. Patrimonium - Aankoopakte - adres Friedadreef 80 - dossier 2023/01 - goedgekeurd - 

Besluit 
 
13. Patrimonium - Aankoopakte - Friedadreef 51 - 2023_05 - goedgekeurd - Besluit 
 
14. Milieu - Rapportering Lokaal Energie- en Klimaatpact - 2023 - kennisgenomen - 

Kennisname 
 
15. Ruimte - 1.650 000 € voor de voetbalclub van 's-Gravenwezel (Els Heip - Groen) - Vraag 

om toelichting 
 
Vraag 
Waarom wordt er niet gezocht naar een goedkopere oplossing? 
Waarom mee-renoveren aan de totaal verkrotte Kattenberghoeve van Axel Vervoordt, die al 15 jaar 
leeg staat ? 
Zelfs de club is geen vragende partij . Zij vragen , ik citeer : “ liever gewoon een nieuw gebouw met 
kleedkamers en cantine “ 
 
Waarom alles verplaatsen naar de St Jobsteenweg ? 
- Om alle activiteiten te verleggen in die richting zodat de gronden van Vervoordt beter gevrijwaard 
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worden ? 
-Zodat de bewoners van de huizen aan de St Jobsteenweg letterlijk “alles” in hun achtertuin krijgen.! 
 
Waarom 250 000€ aan BUUR/SWECO betalen ? Een mega bedrijf aangesproken door Vervoordt . ( 
de gemeente zal wel betalen …). Zo zot zijn wij toch niet ? 
 
Groen vraagt bij deze aan alle raadsleden met gezond verstand om de ‘“ princiep overeenkomst “ 
niet voor akkoord te laten registreren. 
 
Gaat u allemaal eens kijken naar de Kattenberghoeve aub ? 
 
Bespreking 
Dhr. O. Verhulst (Lokaal - Liberaal) is het fundamenteel oneens. Het masterplan Molenakker is een 
dossier dat al 15 jaar meegaat. Het werd twee legislaturen geleden opgestart. Het is toen bijna aan 
de finish geraakt. Vorige legislatuur is hier geen verdere prioriteit aan gegeven. In deze legislatuur is 
er duidelijk, beleidsmatig voor gekozen om het dossier terug op te nemen. Indien de Belfius-studie 
gelezen wordt die jaarlijks beschikbaar is, kan er vastgesteld worden dat betreffende 
sportinfrastructuur Schilde zeer sterk achterloopt ten opzichte van gelijkaardige gemeentes en de 
gemeentes in de omgeving. Het is een uitdrukkelijke keuze van het bestuur om de inhaalbeweging 
te maken met twee grote investeringen die worden voorgesteld: de sporthal en dit dossier. Voor dit 
dossier is 1.650.000 euro in totaal voorzien. Hiervan is 1.400.000 euro voorzien als investering, en 
250.000 euro aan studiekosten. Dit zijn studiekosten bedoeld om de architect te betalen die de 
gebouwen zou moeten uittekenen in functie van een bouwaanvraag. Het gaat over site Molenakker, 
dit is een gebiedsontwikkeling. Dit wil zeggen dat het om meer gaat dan alleen voetbal. Het gaat 
over voetbal, maar het gaat ook over de scouts en potentiële andere actoren die hier een plek 
zouden kunnen krijgen. Het gaat zeker ook over de buurt. Het is een bewuste keuze om te 
investeren in sportinfrastructuur. Er is weinig recreatiegebied in de gemeente. Daar ligt 
recreatiegebied, en het is een uitdrukkelijke keuze geweest om op die site te gaan optimaliseren om 
het gebied verder door te ontwikkelen in functie van recreatie. Site Kattenberghoeve is hier 
bijzonder interessant voor omdat de ruimte in het recreatiegebied ingebed zit. De velden waarover 
worden gesproken zijn ook voor het merendeel eigendom van Axel Vervoordt. De gemeente 
erfpacht deze velden van hem, en investeert hier ook. Het is niet ongebruikelijk dat er met een 
erfpachtconstructie wordt gewerkt om bepaalde investeringen te doen. Dhr. O. Verhulst (Lokaal - 
Liberaal) vervolgt dat  vorig jaar in april een structureel overleg is opgestart met alle actoren om het 
dossier Molenakker terug snelheid te laten maken. Er is overleg met de actoren zijnde de voetbal, 
de scouts en de buurt, maar ook met externe partijen zoals het gemeenschap onroerend erfgoed. 
Kattenberghoeve is een monument en het bestuur vindt het belangrijk om ook het erfgoed van de 
gemeente op te waarderen. Het is geen gebouw in verval, maar een parel die kan worden 
opgeblonken. Het is een stuk bebost terrein en een stuk waardevolle natuur. Het Agentschap Natuur 
en Bos is dus ook een belangrijke actor om een gebiedsvisie te ontwikkelen. Het college van 
burgemeester en schepenen is op 26 februari 2024 principieel akkoord gegaan met het masterplan. 
Het masterplan zal normaal gezien in juni worden toegelicht op de raadscommissie. Dhr. O. 
Verhulst (Lokaal - Liberaal) geeft aan dat de informatie over de parking onjuist is. De ontsluiting van 
de parking zal via de Gillès de Pélichylei zijn. De volgende stappen zullen een technische en 
financiële doorvertaling van het masterplan inhouden, dat door het studiebureau SWECO zal 
gebeuren. Bovendien zal er verder overleg zijn met de actoren. De informatie dat de voetbalclub en 
de actoren daar het masterplan niet zien zitten is onjuist. De voetbalclub werd bevraagd op 26 maart 
2024 en was zeer positief. Zij hebben ook bevestigd dat ze, op vraag van de gemeente, de 
wedstrijdcapaciteit verplaatst naar de Rozenhoek. Het feit dat er dus alleen trainingsfaciliteiten 
zullen plaatsvinden is positief voor de buurt want dit zal de mobiliteit doen dalen. Op 9 april 2024 is 
er overleg geweest met de scouts van ’s-Gravenwezel, en ook zij waren zeer positief. Op 16 april 
2024 vond een overleg plaats met het buurtcomité De Eikendreef. Zij waren bezorgd, maar wel heel 
constructief. Zij waren van mening dat er in het masterplan enkele belangrijke elementen zaten die 
potentiële hinder zouden tegengaan of zelfs verminderen ten aanzien van de situatie vandaag. Wat 
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dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) betreft staan alle lichten op groen. Er worden enkel positieve 
signalen gegeven. Het dossier wordt goed aangepakt en gedragen door vele actoren. Op deze 
manier kan er een mooie plek gegeven worden aan de spelende en sportende jeugd.  
Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) sluit af door aan te geven dat er ook aan de voetbalclub 
gevraagd zal worden om mee te investeren, participeren en engageren. Dit zal op een verstandige 
en verantwoordelijke manier gebeuren.  
Mevr. E. Heip (Groen) geeft aan dat ze heeft gelezen dat een gemeente die iets wil realiseren, waar 
ook nog constructies bij gebeuren, meer moet betalen dan een particulier. Dit staat in de krant. Ze 
vindt dit een vreemde opvatting. Indien dit gebeurt, kan dan niet juist het omgekeerde gerealiseerd 
worden?  
Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) verduidelijkt dat wanneer een gemeente investeert en 
aanbesteedt, de wetgeving rond overheidsopdrachten gerespecteerd moet worden. Hij licht de 
procedure rond overheidsopdrachten toe. Hij weet niet of de markt mogelijks hogere prijzen vraagt 
dan wanneer een particulier dit zou vragen. Dit kan een feitelijke vaststelling zijn. Hij geeft aan dat er 
wordt getracht veel door de privé zelf te laten gebeuren, als is het maar om daar een stukje 
verantwoordelijkheid te leggen. Een aantal gemeenteraden geleden is het initiatief goedgekeurd 
waarbij het onderhoud van de voetbalvelden is overgedragen naar de sportclubs zelf. Het lokaal 
bestuur heeft de clubs zelf de mogelijkheid en de financiële middelen gegeven om investeringen te 
doen.  
Dhr. P.-J. Fraussen (Groen) vraagt of er een verslag is van het overleg met de buurt en of dit 
bezorgd kan worden.  
Mevr. Y. Avontroodt (Lokaal – Liberaal) geeft aan dat dit schriftelijk aangevraagd kan worden.  Ze is 
van mening dat er uitgekeken wordt naar de raadscommissie waar het dossier grondig toegelicht zal 
worden.  
 
16. Milieu - Evaluatie opruimactie lenteschoonmaak, zwerfvuil problematiek (Hans Hanssen - 

CD&V) - Vraag om toelichting 
 
Vraag 
Op 23.3 organiseerden Mevr. Duyssens en ikzelf een opruimactie in onze gemeente. We kregen 
hierbij de hulp van kring-12, waarvoor dank. Ook enkele collega’s staken hun handen uit het 
fluoriderende hesje van Mooimakers om te helpen. Ongeveer 35 zakken zwerfvuil werden er 
geraapt. Zwerfvuil blijft ook in onze gemeente een probleem. De 2-jaarlijkse acties tonen aan dat de 
hoeveelheid zwerfvuil zeker niet afneemt. Dat betreuren wij.  
Met deze actie willen we dan ook druk zetten op het gemeentebestuur om de strijd tegen het 
zwerfvuil te blijven voeren en in te zetten op een sterk zwerfvuilbeleid. Wij pleiten om elk jaar een 
maand tegen zwerfvuil ter organiseren “operatie proper”, acties tegen zwerfvuil waar zowel 
verenigingen, scholen als inwoners worden bij betrokken. Initiatieven kunnen dan een beloning 
hiervoor krijgen.  
Verder vragen wij ook het gemeentebestuur om toe te treden tot de statiegeldalliantie. Blikjes blijven 
in hoeveelheid de grootse fractie zwerfvuil. 
Het uiteindelijke doel is te komen tot een gemeentelijk integraal beleid dat is gestoeld op zes pijlers 
(participatie - communicatie - infrastructuur - omgeving - handhaving - preventie) Wij gaan dan ook 
voor een gemeente zonder zwerfvuil en of sluikstort. 
 
Bespreking 
Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) bedankt dhr. H. Hanssen (CD&V) en mevr. M. Duyssens (N-VA) 
voor het initiatief van deze zwerfvuilactie. Hij herhaalt dat de gemeente al heel wat doet om zwerfvuil 
tegen te gaan. Een globaal beleid zou nog beter zijn. Dit is nog steeds de ambitie van dit bestuur, en 
er zal getracht worden dit deze legislatuur nog te volbrengen.  
 
17. Milieu - Motie: Toetreden tot de statiegeldalliantie (Hans Hanssen - CD&V) - Besluit 
 
Bespreking 
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Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) brengt graag het standpunt van het college van burgemeester 
en schepenen in herinnering. Ze begrijpen dat er een oproep voor de statiegeldalliantie is, maar het 
is vooral belangrijk om te luisteren naar wat het bevoegde overheidsniveau doet of gaat doen. De 
statiegeldalliantie is als symbool goed. Het bestuur heeft ondertussen vernomen dat het initiatief er 
is op Vlaams niveau. Er worden testcases en projecten uitgerold. Vlaanderen neemt hier concrete 
acties en wil deze ook volbrengen. In dat opzicht heeft het college van burgemeester en schepenen 
geen enkel bezwaar om de motie nu te ondersteunen. Hij geeft wel aan dat dit niet meer is dan een 
symboliek. Het standpunt van het bestuur blijft om de initiatieven van de Vlaamse overheid verder af 
te wachten en te ondersteunen, want het zijn deze initiatieven die ook geïmplementeerd zullen 
worden. Op dit ogenblik is er geen bezwaar om mee in te stappen in de alliantie.  
Dhr. H. Hanssen (CD&V) geeft aan dat het ook omgekeerd bekeken kan worden. Als er veel steden 
en gemeenten deze alliantie ondertekenen, gaat dit toch een bepaalde druk creëren voor 
Vlaanderen.  
Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) bevestigt dat dit nu aan het gebeuren is. In dat opzicht 
onderschrijft het bestuur de Vlaamse doelstellingen en acties.  
 
18. Dienst der Werken - Stand van zaken Witte kerk (Hans Hanssen - CD&V) - Vraag om 

toelichting 
 
Vraag 
Ik lees in het verslag van het CBS van 18.03 dat de (vooropgestelde) gunning voor de Witte kerk 
niet wordt gegeven en dat de kosten in kaart worden gebracht om deze zelf te dragen om de Witte 
kerk conform te maken op het gebied van brandveiligheid en elektriciteit. Deze bedenking heeft 
onze fractie vanaf het begin toen de voorwaarden van de gunningsopdracht bekend werden. 
Waarom doet het bestuur de kosten zelf niet? Kostbare tijd is volgens ons verloren gegaan. Maar 
goed, we zullen dit catalogeren onder voortschrijdend inzicht.  
Onze vraag:  
-hoe ziet het bestuur de verder gunning en exploitatie van de Witte kerk?  
-zijn het dezelfde kandidaten voor de uiteindelijke exploratie of worden er een nieuwe 
gunningsvoorwaarden opgesteld?  
 
Bespreking 
Dhr. K. Droessaert (Lokaal – Liberaal): “Lokaal-Liberaal is uiteraard blij dat de gemeente de Witte 
Kerk heeft kunnen aankopen. Los van de invulling op korte termijn moet er echter ook op lange 
termijn een bestemming voor de site gevonden worden. Heeft de werkgroep daar al voorstellen rond 
geformuleerd?” 
Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft aan dat er niet zozeer een voortschrijdend inzicht is. Er werd bewust 
gekozen om geen investeringen te maken om bijvoorbeeld de elektriciteit conform te zetten. Het is 
niet mogelijk op voorhand te weten of dit voldoende zal zijn. Stel dat het lokaal bestuur een 
investering doet, dan kan de installatie te klein blijken voor de mensen die daar een invulling willen 
geven. Dan moeten deze mensen bijkomende investeringen doen. Het werd opportuun geacht om 
het in eerste instantie open te stellen  zonder dat de investeringen door de gemeente gedragen 
werden. De potentiële kandidaten konden hierrond hun idee lanceren. Achteraf is gebleken dat er 
toch wat bedenkingen waren. Finaal bleef één kandidaat over die wou instappen. Langs de andere 
kant had deze kandidaat de eigen financiering nog niet rond. Om deze reden heeft het college van 
burgemeester en schepenen beslist om alsnog de gunning niet te doen, en de investering toch zelf 
te doen, wetende dat zelfs wanneer het klaar is om te exploiteren er misschien nog bijkomende 
investeringen zullen moeten gebeuren door de kandidaat die hier invulling aan wil geven. Wat 
betreft de lange termijn, dit mee opgenomen in de startnota. In eerste instantie was er sprake dat 
PMV (Participatiemaatschappij Vlaanderen) hier mee in zou participeren. Zij hebben uiteindelijk 
afgehaakt. De aandacht is dan vooral gegaan op de korte termijnplanning omdat hier veel werk bij 
kwam kijken. Een bestek wordt opgemaakt zodat de werken kunnen worden uitgevoerd, en dan 
zullen er opnieuw kandidaten worden gevraagd om een invulling te geven. Er zal verder worden 
gewerkt aan het lange termijnplan.  
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19. Cultuur - Oplossing Werf 44 in afwachting van de start van een nieuwe uitbater (Valérie 

Van Genechten - Lokaal Liberaal) - Vraag om toelichting 
 
Vraag 
Werf 44 heeft veel bezoekers o.w.v. de vele activiteiten die er georganiseerd worden of lessen die 
er gevolgd kunnen worden. Helaas kunnen deze mensen niet meer terecht in de brasserie voor een 
hapje of een drankje. Kan er onderzocht worden of er geen koffieautomaat, drankautomaat of 
automaat met versnaperingen gezet kan worden in de wandelgangen (eventueel in lease of huur?) 
en dit in afwachting van een toekomstige heropening van de brasserie?  
 
Bespreking 
Mevr. K. Krekels (N-VA) bevestigt dat er inderdaad veel beweging is van de muziekschool en 
ouders die daar wachten. Ze wil deze mogelijkheid zeker bekijken. Er zijn ook firma’s die dit gratis 
aanbieden. Het zal geen grote kost zijn. Iets wat dit voorstel wel tegenhoudt, is dat er momenteel 
een probleem is met hangjongeren in Werf44. Automaten voorzien met versnaperingen kunnen 
deze hangjongeren net aantrekken. Er moet dus bekeken worden hoe dit kan worden bewaakt. 
Wanneer er niet veel activiteit is, is het gebouw wel open maar is er geen toezicht. Dan moet er 
gekeken worden of het een het ander waard is. De mogelijkheid zal bekeken worden.  
Mevr. V. Van Genechten (Lokaal – Liberaal) is van mening dat wanneer er een koffie-of 
frisdrankautomaat wordt gezet dat er een grotere kans is dat de hangjongeren hier geen gebruik van 
zullen maken. Over het algemeen halen zij pintjes bij de nachtwinkel. Een koffieautomaat kan dus 
wel het doel bereiken voor de mensen die daar moeten wachten. Er zijn opties genoeg. Het hoeft 
niet veel te kosten om mensen een aangenaam kwartier wachttijd te gunnen.   
 
20. Onderwijs - Zwembad naar de school, Swimwise Cube (Hans Hanssen - CD&V) - Vraag 

om toelichting 
 
Vraag 
Het bestuur besliste eerder deze legislatuur uit de intergemeentelijke samenwerking te stappen voor 
de bouw en exploratie van het zwembad. Uiteraard betreuren wij dit. Vlaanderen snakt naar 
zwemwater en onze scholen moesten noodgedwongen op moeilijke uren gaan zwemmen, hun 
zwemuren meer dan halveren en sommige scholen gaan zelfs niet zwemmen. Ook de 
privézwemlessen hebben een wachtlijst. Uiteindelijk is kunnen zwemmen van levensbelang.  
De Swimwise Cube is een mobielzwembad, het is een ideaal instructiebad om de jongste kinderen 
te leren zwemmen, de Cube komt naar de scholen of staat op een centrale plaats in de gemeente. 
Op 1.5 uur kan een hele klas zwemmen. De Cube is ook energievriendelijker dan een klassiek 
zwembad, ook de kosten voor de bus vallen weg. Misschien is dit de oplossing voor onze 
gemeente. Hierbij vragen wij aan het bestuur om de mogelijkheden van de Swimwise Cube te 
onderzoeken.  
 
Bespreking 
Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) geeft aan dat hij het niet kende, en dat er zeker eens bekeken 
kan worden wat de kostprijs hiervan is. Hij wil benadrukken dat er deze legislatuur voor gezorgd is 
dat schoolgaande kinderen kunnen blijven zwemmen tegen een gunstig tarief in Brasschaat. Dit was 
in vele andere gemeentes niet het geval. Hij is van mening dat er een goede oplossing is uitgewerkt, 
die betaalbaar is voor de gemeente. Er is ook nog ruimte voor groei, om meer klassen te laten 
zwemmen, afhankelijk van de vraag van de individuele scholen. Hij wil in de kijker zetten dat het 
schoolzwemmen inderdaad een aandachtspunt is, maar dat het bestuur niet bij de pakken is blijven 
zitten toen het zwembad van Wijnegem sloot. Voor schoolgaande jeugd worden er nog altijd 
opleidingen schoolzwemmen gegeven, wanneer de school het zelf wilt.  
Dhr. H. Hanssen (CD&V) bevestigt dat de mogelijkheid er is om te zwemmen. De schoolzwemuren 
zijn verminderd.  
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Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) verduidelijkt dat dit niet aan de gemeente ligt. Er werden 
schoolzwemuren gereserveerd op basis van het vorige programma. Er is ruimte, en deze ruimte 
wordt ingevuld door de scholen. Indien zij kiezen om minder uren te voorzien, is dit de keuze van de 
scholen. Indien de vraag wordt gesteld voor meer uren, zal het bestuur opnieuw het gesprek 
aangaan met Sportoase. Dit is altijd zo gecommuniceerd. Op een bepaald moment werd de 
boodschap gesteld dat de gemeente zwemuren heeft afgenomen, maar het tegengestelde is waar.  
Dhr. H. Hanssen (CD&V) stelt dat het ongeacht daarvan interessant kan zijn om de SwimWise Cube 
te onderzoeken.  
 
21. GRONDGEBIEDSZAKEN - Geluidsmetingen Vogelenzang (Els Heip - Groen) - Vraag om 

toelichting 
 
Vraag 
Waarom wilt het CBS de nieuwe geluidsmetingen op en rond het gebied van de Vogelenzanglaten 
uitvoeren in mei , en niet in de maanden juli en augustus wanneer de geluidshindervoor de 
buurtbewoners het hoogst is ? 
En ook zij graag op hun terras zitten , maar misschien dan ook gezellig willen praten ! 
 
Bespreking 
Mevr. M. Van Alphen (Lokaal – Liberaal) verduidelijkt dat er bewust gekozen is om dit onderzoek in 
mei te laten gebeuren. Ervaring leert dat er in de zomermaanden veel mensen op vakantie zijn. Er is 
al vaker in het kader van bouwdossiers waarbij openbare onderzoeken gebeuren een opmerking 
gegeven wanneer dit in de zomer liep. Er is nu dus bewust voor gekozen om het niet tijdens de 
grote vakantie uit te voeren.  
Mevr. E. Heip (Groen) is van mening dat er los daarvan ook naar het weerbericht gekeken moet 
worden en dat het op die moment terrasjesweer moet zijn. Een tweede voorwaarde is dat er buiten 
activiteit moet zijn.  
Mevr. M. Van Alphen (Lokaal – Liberaal) verduidelijkt dat dit niet op één dag zal gebeuren, maar 
over een aantal momenten. Gezinnen met kinderen gaan niet tot in de late uurtjes blijven. Er zijn 
ook al sluitingsuren. Ze denkt dat dit net de drukste maanden gaan zijn om het onderzoek te doen.  
 
22. Wonen - Aanstelling afgevaardigde algemene vergadering Thuisrand - goedgekeurd – 

Besluit 
 
Bespreking 
Dhr. H. Bellens (N-VA) geeft een korte toelichting. 
 
23. SECRETARIAAT - IKA - Algemene Vergadering - 13 juni 2024 - goedgekeurd - Besluit 
 
24. SECRETARIAAT - Fluvius - Algemene vergadering - 12 juni 2024 - goedgekeurd - Besluit 
 
25. SECRETARIAAT - Kerkfabriek Onze Lieve Vrouw ten Hemel Opgenomen - Eindrekening - 

kennisgenomen - Kennisname 
 
Bespreking 
Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft een korte toelichting. 
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